
Het is niet aan mij om te
beoordelen of wij op dit moment
over het verkeerde onderwerp
spreken. Dat bepaalt de Kamer
uiteraard zelf.

Onder normale condities kunnen
de Nederlandse Spoorwegen
personeelsbeleid voeren en dat
vraagt uiteraard om goed overleg
met de vakorganisaties. Dat weet de
NS als geen ander, want in de loop
van de jaren heeft zij daar veel
ervaring mee opgebouwd.

Ik heb niet de indruk dat wij het
hebben over verouderde vakbonds-
ideeën, maar over de vraag op welke
wijze technologie in 1999 en de jaren
daarna ook een rol kan spelen bij het
openbaarvervoersbeleid.
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De heer Van den Berg (SGP):
Mevrouw de voorzitter! De minister
zei in het begin van haar betoog
tegen de heer Poppe dat het nog
maar plannen zijn. Uit het persbe-
richt van de NS heb ik begrepen dat
de beslissing wel is genomen, maar
dat de invoering geleidelijk zal
plaatsvinden. Kan de minister hier
nog wat helderheid over geven?

Voorts vraag ik aandacht voor de
positie van lichamelijk en met name
visueel gehandicapten. Een motie die
mijn fractie terzake heeft ingediend,
is aanvaard. Deze ging over de
toegankelijkheid van het openbaar
vervoer. Wil de minister bij de
verdere bespreking van de plannen
bijzondere aandacht schenken aan
deze categorie, die praktische
moeilijkheden kan ondervinden bij
het gebruik van praatpalen en
dergelijke?
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Minister Netelenbos: Voorzitter!
Voorzover ik weet, is er geen sprake
van een besluit van NS Reizigers,
maar van een voornemen. Dit is mij
telefonisch meegedeeld. Dat is de
kennis die ik draag en geen andere.

In het Algemeen Dagblad van
vandaag stelde de heer Huizinga van
NS Reizigers dat mensen een loket
krijgen als zij liever een loket
hebben. Dat geeft wellicht weer wat
hoop voor degenen die dat belang-
rijk vinden. De discussie wordt dus
nog gevoerd.

Ik heb met de Kamer de afspraak
dat er een notitie komt over open-
baar vervoer en gehandicapten. Zij is
bijna klaar en ik hoop dat ik haar

deze zomer aan de Kamer kan
sturen. Het punt dat de heer Van den
Berg aangaf, zal ik daar zeker in
meenemen.

Aan de orde zijn de stemmingen
over acht moties, ingediend bij de
behandeling van de nota Flexibele
studiefinanciering ’’Een stelsel
dat past’’ (26397), te weten:
- de motie-Eurlings over studie-
financiering na het 30ste jaar (26397,
nr. 5);
- de motie-Eurlings over flexibel in-
en uitschrijven (26397, nr. 6);
- de motie-Eurlings c.s. over de
invloed van de hoogte van de beurs
en het bijverdienen op de studieduur
(26397, nr. 7);
- de motie-Rabbae over studie-
financiering na het 30ste jaar (26397,
nr. 8);
- de motie-Rabbae over verhoging
van het studentenbudget (26397, nr.
9);
- de motie-Van Bommel over het
effect van beperking van de
studiefinanciering op de studiekeuze
van VWO’ers (26397, nr. 10);
- de motie-Stellingwerf over
gedeeltelijke kwijtschelding van
studieschulden (26397, nr. 11);
- de motie-Rabbae c.s. over
studiefinanciering na het 30ste jaar
(26397, nr. 15).

(Zie vergadering van 27 mei 1999.)
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De voorzitter: Op verzoek van de
heer Eurlings stel ik voor, de
motie-Eurlings c.s. (26397, nr. 7) van
de agenda af te voeren.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: De heer Rabbae heeft
zijn motie (26397, nr. 8) ingetrokken.

In stemming komt de motie-Eurlings
(26397, nr. 5).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP, GroenLinks, het CDA, het GPV,
de RPF en de SGP voor deze motie
hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

In stemming komt de motie-Eurlings
(26397, nr. 6).

De voorzitter: Ik constateer, dat de

aanwezige leden van de fracties van
de SP, GroenLinks, D66, het CDA, het
GPV, de RPF en de SGP voor deze
motie hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

In stemming komt de motie-Rabbae
(26397, nr. 9).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP, GroenLinks en het CDA voor
deze motie hebben gestemd en die
van de overige fracties ertegen,
zodat zij is verworpen.

In stemming komt de motie-Van
Bommel (26397, nr. 10).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP, GroenLinks, het CDA, het GPV,
de RPF en de SGP voor deze motie
hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

In stemming komt de motie-Stel-
lingwerf (26397, nr. 11).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP, GroenLinks, de PvdA, het
CDA, het GPV, de RPF en de SGP
voor deze motie hebben gestemd en
die van de overige fracties ertegen,
zodat zij is aangenomen.

In stemming komt de motie-Rabbae
c.s. (26397, nr. 15).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP, GroenLinks, de PvdA, D66, het
CDA, het GPV, de RPF en de SGP
voor deze motie hebben gestemd en
die van de overige fracties ertegen,
zodat zij is aangenomen.

Aan de orde is de stemming over
een motie, ingediend bij de
behandeling van het verslag van een
algemeen overleg over privatise-
ring Rijksacademie voor de
Beeldende Kunst, te weten:
- de motie-Belinfante c.s. over de
aanstellingswijze na privatisering
(26475, nr. 4).

(Zie vergadering van 27 mei 1999.)

De voorzitter: Ik constateer, dat
deze motie met algemene stemmen
is aangenomen.
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